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Zápis z jednání 

 
Pro  Oddělení volených zástupců 

Přítomni Mgr. Kubišta, PhDr. Strnadová, PhDr. Knappová, JUDr. Novaková, Doc. PhDr. 
Ledvinka, Ing. Martan a Ing. Peterka  

Omluveni Ing. Lukáš Plachý, RnDr. Hudeček 

Věc Zápis z jednání Místopisné komise Rady HMP, které se konalo dne 12.12.2012 
v budově Magistrátu HMP, Mariánské náměstí 2, místnost č. 349. 

Zpracoval Ing. Peterka  Počet stran 2 
 

 Datum 13.12.2012 
 

1. Pan předseda přivítal přítomné členy komise a zahájila jednání schválením zápisu 
z jednání dne 17.10.2012. Komise k zápisu nemá námitek. 

 
2. K návrhu na řešení nové orientační situace vzniklé postavením domu v lokalitě Ke 

starým rybníkům, Zárybnická na k.ú. Horní Počernice. Podává Ing. Šíma následující 
návrh: Západní polovinu nepojmenované komunikace spojující jižní konce Zárybnické a 
Ke starým rybníkům a budoucí nepojmenovanou ulici vycházející z této spojky 
Zárybnické a Ke starým rybníkům k jihozápadu, lomící se k jihovýchodu a vstupující do 
ulice Pod Starákem pojmenovat  novým názvem. Paní PhDr. Knappová navrhuje název 
Syřenovská. Komise souhlasí s návrhem průběhu nové ulice i s návrhem názvu 
Syřenovská. Dále komise navrhuje prodloužit Zárybnickou o část nepojmenované 
komunikace vycházející z jejího jižního konce až ke křižovatce s budoucí Syřenovskou. 
Dále doporučuje prodloužit ulici Ke starým rybníkům v přímém směru  až ke konci nové 
zástavby. Tento návrh bude ještě projednán s městskou částí. 

 
3. K návrhu městské části Praha-Lipence na proběhla delší diskuse jejímž závěrem bylo 

konstatování, že komise nemá námitek proti názvům, které jsou městskou částí 
navrhovány pro dosud nepojmenované ulice, avšak pro přesné stanovení jejich průběhu 
je zapotřebí návrh podrobně projednat s městskou částí na základě spolehlivých 
grafických podkladů a výsledků šetření na místě samém. Ing. Šíma uvádí jako příklad 
nejasného průběhu ulic v Lipencích ulici Českého červeného kříže a to jednak jak je 
uváděna na plánech a jednak jak je v povědomí většiny obyvatel a návštěvníků městské 
části. Ing. Peterka sděluje, že s panem místostarostou již předběžně jednal v duchu 
těchto závěrů komise. Pan místostarosta přislíbil další spolupráci. 

 
4. Komise podporuje žádost městské části Praha-Řeporyje pojmenovat dvě nové ulice 

názvy Ke Zbuzanům a Řadová. Komise připomíná, že v důsledku těchto změn bude 
nutno také prodloužit ulici Nefovu severním směrem až do budoucí ulice Ke Zbuzanům. 

 
5. Pan starosta městské části Praha-Běchovice přednesl podrobnou zprávu o situaci 

v bývalém areálu výzkumných ústavů a závěrem vyslovil názor, že pojmenování 
komunikací v bývalém areálu by bylo velmi účelné. Pokud jde o názvy, pak vzhledem 
k esteticky a architektonicky nepříliš atraktivnímu prostředí se sem dříve (v roce 1994)  
uvažované názvy podle nositelů Nobelových cen, nebo názvy zeměpisné (Atlantická, 
Pacifická apod.) podle pana starosty příliš nehodí. S tím komise po krátké diskusi 
souhlasí a přiklání se k názoru, že by se zde měl použít kdysi  opuštěný systém 
pojmenování názvy odlišenými římskými číslicemi, tedy Podnikatelská I, Podnikatelská 
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II, Podnikatelská III atd. Ing. Šíma upozorňuje, že takto bude nutno přejmenovat i 
samotnou Podnikatelskou tak, aby výsledek odpovídal tomuto způsobu, jak byl 
v minulosti v Praze používán, např. Severní I, Severní II atd. Komise souhlasí a pan 
starosta přislíbil obstarat podrobný plán komunikací v bývalém areálu jako pomůcku pro 
další jednání. 

 
6. Ing. Peterka při příležitosti posledního zasedání místopisné komise v roce 2012 

připomíná, že by komise měla vzpomenout závazků, které přijala v minulém roce a 
z různých důvodů, zejména z nedostatku vhodných nových veřejných prostranství se je 
nepodařilo naplnit. Zejména připomíná Stjepana Radiče, jehož připomenutí se téměř 
podařilo pojmenováním ulice v Ďáblicích. Pan předseda souhlasí a připomíná další 
osobnost a to herce Rostislava Čtvrtlíka a dále samozřejmě připomenutí osobnosti a 
odkazu Václava Havla. Tomuto problému jakož i pojmenování tunelů a mostů je nutno 
se věnovat na příští schůzce. K tomu pan Doc. Ledvinka dodává, že by bylo možno 
uvažovat i o přejmenování jménem Václava Havla části Rašínova nábřeží, které je 
velmi dlouhé. Tato poznámka se setkala s porozuměním komise, která vyslovila přání o 
tomto návrhu dále jednat na příští schůzce. 

 
7. Pan předseda uzavřel jednání výzvou ke stanovení termínu další schůzky. Komise se 

usnáší na termínu 16. ledna 2013 ve 14.00 hodin.  
 
  
Zaznamenal: Peterka 
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